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Sent: Tue 6/8/2021 10:20:45 AM

Subject: RE: Intravacc: COVID vaccin ontwkkelingsplan en oveElEEVWS (pSG/DGVen|JIEXED 10 juni

Received: Tue 6/8/2021 10:20:46 AM

Taakverantwoordelijkheden VWS mbt Intravacc COVID.docx

IER

In bijlage de taakverantwoordelijkheden mbt Intravacc COVID vaccins opdracht. Deze is afgestemd met IEEE
Kort gezegd:

-  PDC-19 is (vooralsnog) verantwoordelijk voor check op activiteiten/stukken binnen deze opdracht . Intravacc legt dan ook

inhoudelijk en financieel verantwoording af over deze opdracht tegenover PDC-19.

- PGs, als coordinerend opdrachtgever voor Intravacc, ook bij deze opdracht budgethouder.

Goed om, zoals met Ngisteren besproken, komende tijd te kijken hoe we punt 1, o.a. gezien de lange termijn, ook kunnen

laten landen bij andere directie (PG).

van:[EDNBEEN@ minvws.ni>
Verzonden: donderdag 3 juni 2021 13:27

@minvws.ni>;[IEEESEEM@ minvws.ni>Aan: .

CC: ) < ik @minvws.nl>

Onderwerp: Intravacc: COVID vaccin ontwkkelingsplan en overleg VWS (pSG/DGV enIEE 10 juni

Best<NEXIETENN

Twee zaken die ik graag onder jullie aandacht brengen waar we even een vorm voor moeten vinden om te bespreken. Ik plan
een half upitie in. Ook om even goed duidelijk te hebben wie van jullie als MT aanspreekpunt is. Voor* spoorboekje covid vaccin’

is dit vast maar bij INtravacc bespreking met pSG/DGV was vorige veer IESaanwezig.

1. COVID-19 vaccin ontwikkelingsplan (spoorboekje)
a. Het plan hebben we deze week ontvangen

b. Intravacc heeft inzichtelijk gemaakt wat de kosten voor ontwikkeling zijn en tijdslijnen.
c. Wij moeten bespreken:

i. In hoeverre willen wij vanuit PD-C19 deze vaccin ontwikkeling financieren.

ii. En hoe organiseren we budget
iii. En dit eea in relatie met VWS beleidslijnen en positionering rondom Intravacc

2. Overleg tussen 5.1.2e en Intravacc.

a. Inde lead voor dit overleg is ) en (op medewerkersniveau door [[IIEEEID
. Voorbereiding zijn GMT en PD- (ik) betrokken.

In bijlage de concept annotatie.

b

<.

d. Voor maandag heeft fF) een voorbespreking georganiseerd.
e ae]
f

. Hiervoor is uitgenodigd, evenals voor het echte overleg op 10 juni
Is het inderdaad het meest aangewezen dat EE Mgaat?

Alvast mijn opmerkingen:

Ad 1:

Onderstaand twee relevante screenshot van het ontwikkelplan.
M.i. leert ons dat twee zaken:

1. Niet voor 2023 is er een geregistreerd vaccin van Intravacc

2. Een ontwikkel opdracht direct gerelateerd aan een opname in het vaccinatie programma lijkt me een onzeker traject
a. Opzich is dit geen nieuwe constatering

3. Gezien de tijdsspanne van PD-C19 als bestaande directie lijkt het me dat dit dossier ook naarER moet gaan verschuiven.

4. Ook gezien vijfjaren plan wat PG met Intravacc afspreekt: het is (nu me dit wat duidelijker wordt) logischer als deze

specifieke vaccin ontwikkeling onder vijfjarenplan was gevallen, dan dat we hem los benaderen... maar dat is voor nu een



achterhaalt station. Maar wellicht kunnen we dat in tijd er weer onder brengen.
5. En inhoudelijk:

a. Tot fase I financiering is gezien beleidsgedachtes die er nu zijn niet geheel onlogisch

Ad 2:

1. In de annotatie heb ik in lijn met wat ik onder ad 1 heb geschreven, al kort verwerkt.

,

cl, a. nis & onderzoek

Maar dan moeten we de dekking organiseren.
b. Maar eea heeft ook met toekomst Intravacc te maken:

Als we dit meer overheid willen, is langere publieke financiering ook logisch
En als we het loslaten, is snellere partnership met farma/private investeerders aangewezen

1. Maar bij die transitie moeten we wel de maatschappelijke belangen borgen.
En de toekomst discussie ligt primair bij PG, secundair bij GMT en tertiair(?) bij PD-C19...
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